
  

 

  

 

 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 
 
Zaaknummer Z-22-434445 

Documentnummer DOC-23-737632 

Naam commissielid T. Beerepoot 

Fractie VVD 

Onderwerp Commissievragen VVD raadscie. 21-9 agendapunt 4.2 Mei-circulaire 
2023 

Datum waarop de vraag is gesteld  

  Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur voorafgaand aan de commissievergadering. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Op blz. 34 van de meicirculaire kunnen wij lezen dat de totale uitkering uit het gemeentefonds voor 2023 voor 

alle Nederlandse Gemeenten tezamen EUR 39.976.747.000,-- bedraagt.                                                    

Wanneer wij dit bedrag delen door het aantal inwoners (17.590.622) komen wij uit op een gemiddeld bedrag van 

EUR 2.273,-- per inwoner.          

Voor Medemblik komt de uitkering uit het gemeentefonds uit op een bedrag van ca. EUR 80.200.000,--.      

Wanneer  wij dit bedrag delen door het aantal inwoners (45.464) komen wij uit op een bedrag van 

EUR 1.764,-- per inwoner.                                                                                                                                           

Dit bedrag is ca. 22,5% lager dan het landelijk gemiddelde per inwoner. 

 

1.  Is de bovenstaande berekening en conclusie juist? 

antwoord  De algemene uitkering kent meer dan 150 maatstaven. Inwonertal is er 1 van. Zelf maken 

wij geen berekening gebaseerd op inwoners. 

 

Medemblik is, qua oppervlakte, een grote gemeente met een uitgebreid wegennet  en  daarnaast heeft het 17 

kernen waarvan wij de leefbaarheid willen behouden. Dit vergt een meer dan gemiddeld wegen- en 

groenonderhoud en ook het behouden van de leefbaarheid in alle 17 kernen brengt de nodige kosten met zich 

mee. 

 

2a.  Is het, gezien de aard van onze gemeente, niet vreemd dat onze uitkering uit het 

gemeentefonds, fors achterblijft bij het landelijk gemiddelde? 

Antwoord Op basis van alle maatstaven hebben wij geen signalen dat onze algemene uitkering 

achterblijft bij vergelijkbare gemeenten. 

2b. Heeft u onze uitkering uit het gemeentefonds bij het rijk ter discussie gesteld en welke 

acties heeft u ondernomen om een hogere uitkering uit het gemeentefonds te 

bewerkstelligen? 

Antwoord Wij hebben de algemene uitkering niet ter discussie gesteld bij het Rijk. 



 

 

2c. Hoe staat u tegenover het door de rijksoverheid, samen met de provincie, laten 

uitvoeren van een begrotingsscan? 

Antwoord Een begrotingsscan (Benchmarkt gemeenten/ Berenschot) geeft inzicht ten opzichte van 

vergelijkbare gemeenten. Vooralsnog hebben wij dit niet opgenomen in onze planning. 

 


